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  & Politiek 

Wethouder mw. J. van Dongen, Alfons van Leussen (Contact Gemeente),  T. Vlot (CDA),  Sabine          
Schippers (D66), Hans van Genderen (ABZ), T. Hooi (Diverz), H. Erdogan (Politie), S. Baert en/of M. van 
Rijn (Woonkracht10), F. Mesaoudi (Trivire), J. Flikkema (PvdA),  D. Spanjersberg en/of Mevr. J. van der 
Est(VVD), F. Hartmeijer(ZPP) en T. Loos (ABZ) 

 

  Notulist Bas Mol  
  Bezoekers Dhr. Ad Lanting en echtgenote van bewoners vereniging Walburg (P.J. Oud- Gerbrandy en van kesteren 

plein met een gast Arie ook van bewonersvereniging Walburg. 
 

  Afwezig waren Wethouder mw. J. van Dongen(MK), Alfons van Leussen (Contact Gemeente)(MK), T. Vlot (CDA) (MK),  
Sabine Schippers (D66)(MK en vervanger F. Trijsburg),  T. Hooi (Diverz), H. Erdogan (Politie)(MK), S. 
Baert en/of M. van Rijn (Woonkracht10), Mevr. H. Rijnaard (PvdA), D. Spanjersberg(MK) en/of Mevr. J. 
van der Est(VVD), F. Hartmeijer(ZPP) en T. Loos (ABZ), Dillie van der Padt (Ziekte) 

 

   
Punt Opening 
1 
 

Voorzitter opent de vergadering en spreekt zich uit over de wederom lage opkomst van de Prof. Partners, maar 
wil toch starten met degenen, die er wel zijn (F. Trijsburg van D66, J. Flikkema van de PvdA, H. van Genderen 
van ABZ alsmede wijkregisseur Fatiha Mesaoudi van Trivire. 
Vastellen Agenda en verslag vorige vergadering. Geen nieuwe punten voor de agenda en verslag vorige 
vergadering is akkoord. 
Mededelingen: Voorzitter vraagt 1 minuut stilte voor het overlijden van G. Baan en Ben van Rijthoven. 

2 Inbreng Professionele Partners: 
Politie: Wijkagent Erdogan afwezig 
Gemeente: Alfons van Leussen: Afwezig 
Woonkracht10:   Afwezig 
Trivire: Wijkregisseur F. Messaoudi van Walburg NO is aanwezig  en geeft een toelichting: 
Tot haar taken behoren; Verduurzaming en overlastbestrijding afval . Ook is Trivire bezig met verbeteringen 
voor scoot-mobielen; het valt niet mee om overal goede oplossingen voor deze nieuwe opgave te vinden-ook 
brandveiligheid in algemene zin heeft nog steeds de aandacht. 
Opmerking voorzitter: Is er een oplossing gevonden voor de overlast gevende opslagplaats op het speelveldje aan 
de C. v.d. Lindenstraat? Dit behoort niet bij woongebied van huizen Trivire-ze zijn van Woonkracht10.  
Op de vraag, die tussendoor gesteld werd, waarom er zoveel wegafsluitingen en opgebroken wegen zijn kwam het 
antwoord, dat er veel moet gebeuren en dat niet altijd alle werkzaamheden vooraf bekend zijn. Uitvoerder van 
Stedin gaf in het WP Voorzittersoverleg aan, dat hij ruim 30 projecten heeft lopen in Zwijndrecht! 
Er is een buurtonderzoek geweest in Walburg NO waar ook Diverz passief aan heeft deelgenomen. Opgehaalde  
punten: Overlast door vervuiling, overlast gevende jeugd, Actieplan om dit aan te pakken is gemaakt en 
teruggekoppeld aan de bewoners. 
Opmerking Carry: Kan dit niet met camerabewaking opgelost worden. Antwoord: Is niet te doen en zeer 
kostbaar, bovendien is hier de AVG ook nog van toepassing. Ze proberen samen met gemeente en handhaving 
hier een oplossing te bieden. Snel vervuiling weghalen is een goede zaak want dat nodigt niet nog meer vervuiling 
uit. Maar Boodschappenkarretjes en vuilnis naast de containers is een mentaliteitskwestie van de bewoners.  En 
die is heel moeilijk te beïnvloeden.   De acties van bewoners om zelf het zwerfvuil op te halen hebben wel succes! 
Resultaat vaak 8-12 zakken vol! 20 Euro voor grof vuil ophalen zijn geen succes, bovendien voelen sommigen 
zich uitgenodigd om er vuil bij te zetten.  
De extra grof vuil acties zijn in onze wijk wel te doen maar moeten wel betaald worden (in sommige andere 
wijken niet)            
Diverz:  Afwezig                         

3 Activiteiten: 
Alvorens de activiteiten te bespreken wil de voorzitter vooraf melden, dat we -vooral door inspanning van A. van 
Leussen- stappen maken om een ruimte in het FRS gebouw te krijgen als wijkruimte. De mensen van de opvang 
staan open voor onze bedoelingen en vragen.  Hier zijn we natuurlijk heel verheugd over. Mogelijk kunnen we in 
2025 (hopelijk al in januari) de ruimte gaan bekijken en zien wat we met de ruimte kunnen doen. 
Verder is uit het voorzittersoverleg Wijkplatforms gekomen, dat de burgemeester een rondgang zal maken door 



 

de wijk walburg. A. van Leussen zal een persbericht maken, zodat ook bewoners betrokken raken. 
Tenslotte maakte de voorzitter bekend, dat het wijkplatform een stichtig gaat worden. WP Centrum is nu als 
pilot bezig om eea te realiseren; daarna komen de andere wijkplatforms. Wij hebben verzocht om ons iets later te 
doen vanwege het aantal beschikbare leden voor de 3 verplichte functies. Een stichting geeft meer mogelijkheden 
voor fondsenwerving en zorgt ervoor, dat de functiebeschrijving en wensen/verwachtingen beter beschreven gaan 
worden.  
Dan nu verder met de activiteiten: 
# Op 28/9 zal er een buurtfeest plaatsvinden op het grasveld tussen de Were en de Wittesteen-hiervoor hebben we 
250 Euro beschikbaar gesteld. 
# Ook op 28/9 is er een buurtfeest van “de Staetsman” in Walburg Noord. Vraag moeten we hier ook weer 
ondersteuning bieden? Antwoord uit groep aanwezigen is Ja! 
# Ook is er verzoek namens “Diversity dag’ gekomen. Voorzitter wijst op belang. 
# Schilderen, tekenen en naaien wordt nog steeds gedaan door Carry in de bibliotheek. 
# Halloween is in ontwikkeling. Dit keer weer een samenwerking tussen Carry van het wijkplatform en Ad 
Lanting van bewonersvereniging Walburg. Locatie is dit keer het plein voor de bibliotheek welke ook 
participeert. Plan is gemaakt; inkopen gedaan-nu verder met de voorbereidingen. 
# Er wordt nog nagedacht over een kerstactiviteit samen met ondernemers WC Walburg. 
Volgend jaar Maart gaat een activiteit spelen op scholengemeenschap Walburg. Zij starten met Opleiding P 
(Praktijk) en gaan met de leerlingen actief onderzoeken wat een wijk zoals walburg nodig heeft en hoe dit gedaan 
zou kunnen worden. 

4 Toelichting status Financiën: 
Start 2024 was 7304,36  (5589 + 1715,36 rest 2023). 
Saldo per 11 september bij ING: 1114,11 waar nog ondersteuning Staetsman af moet gaan. Zaak is dus om zoveel 
als mogelijk op rekening via de Gemeente te laten betalen. Er is voldoende geld, maar op ING rekening niet 
genoeg voor uitgaves tot eind van het jaar. In het saldo bij de gemeente zit wel nog ons doorgeschoven spaarpotje 
a 1715 euro van 2023 (en de jaren ervoor) Dit is voor aankleding wijkruimte…. 
Er is ook nog een restant budget a ong. 3000 euro bij de Gemeente. Overboeking van gemeente naar ING 
rekening is lastig vanwege het moeten opstellen van een verantwoording over 2024 tot nu toe… 

5 Rondvraag;  
Dhr. A. Lanting:  
Bij wie moeten we zijn voor het aanvragen van extra container(s);  
Deze verzoeken moeten naar wethouder J. van Dongen 
Verder geen vragen van de aanwezigen 

6 Voorzitter sluit de vergadering en dankt aanwezigen voor de aanwezigheid en inbreng.  
Volgende vergadering 28 November 2024. 
 

 




